
	
	  
 
 
 
 
 
 
Actualiteit ‘Schieblockkendoos’  
 
 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
 
Rotterdam, 12 september 2017 
 
Geachte voorzitter, 
 
In AD Rotterdam Stad van 7 september is te lezen dat het college het merendeel van het  
Schiekadeblok wil laten zoals het is. Het nieuwe uitgangspunt is dat de bebouwing aan de Delftsestraat en 
Schieblock blijft staan in tegenstelling tot de eerdere ambitieuze plannen. Een gemiste kans.  
 
De Rotterdamse VVD is verbaasd over de aankondiging en de nieuwe inhoud van deze plannen aangezien 
de gemeenteraad hiervan niet op de hoogte is. Voorheen was het plan om het Schieblock plaats te laten 
maken voor woningen en bedrijfsruimten die qua omvang gelijk zijn aan de gebouwen op de Kop van Zuid. 
Gezien de groei van de vraag naar woningen en de beperkte ontwikkelmogelijkheden in de stad begrijpt 
de VVD niet waarom het college de ambitie voor dit project laat varen. 
 
Mede gezien de ruim 50 miljoen euro belastinggeld die in het project zit en de ruimtelijke impact van de 
toekomstige ontwikkelingen van het Schiekadeblok, is het van groot belang dat de gemeenteraad kaders 
vaststelt. Het is dan ook onbegrijpelijk dat het college de herontwikkeling van het project presenteert aan 
de buitenwacht zonder dat überhaupt een plan is vastgesteld. Het college spreekt daarmee voor haar 
beurt. 
 
De VVD-fractie wil graag over de gewijzigde plannen en de gang van zaken in debat met het college 
tijdens de actualiteitenraad 14 september 2017. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
  
 
 
Jan-Willem Verheij              
VVD Rotterdam    	
	


